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PROTOKÓŁ Nr VII/19 

z sesji Rady Miejskiej w Morawicy 

z dnia 27 marca 2019 r. 

W posiedzeniu udział wzięli: radni i sołtysi wg załączonej listy obecności, Burmistrz 

Miasta i Gminy Morawica Pan Marian Buras, Z-ca Burmistrza Miasta i Gminy Morawica  

Pan Marcin Dziewięcki, Sekretarz Miasta i Gminy Morawica Pani Anna Kowalska, Skarbnik 

Miasta i Gminy Morawica Pani Małgorzata Lisicka, Prezes ZGK w Morawicy Pan Marek 

Mazur, Dyrektor Szkoły Podstawowej w Obicach Pan Jerzy Węgrzyn. 

Siódma sesja VIII Kadencji Rady Miejskiej w Morawicy odbyła się 27 marca 

2019 r. w Samorządowym Centrum Kultury w Morawicy (sala konferencyjna)  

z następującym porządkiem obrad. 

PORZĄDEK POSIEDZENIA SESJI: 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności obrad. 

2. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji Rady Miejskiej w Morawicy. 

3. Sprawozdanie Burmistrza Miasta i Gminy Morawica o wykonaniu uchwał podjętych 

na poprzedniej sesji Rady Miejskiej w Morawicy. 

4. Sprawozdanie z działalności Burmistrza Miasta i Gminy Morawica w okresie między 

sesjami. 

5. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta  

i Gminy Morawica na lata 2019-2025. 

6. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia budżetu Miasta i Gminy na 2019 rok. 

7. Podjęcie uchwał w sprawie przyjęcia Programu opieki nad bezdomnymi zwierzętami 

oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie Miasta i Gminy Morawica na 

2019 r. 

8. Podjęcie uchwały w sprawie określenia wykazu kąpielisk i sezonu kąpielowego na 

terenie Miasta i Gminy Morawica na rok 2019. 

9. Podjęcie uchwały w sprawie nadania nazwy ulic w miejscowości Piaseczna Górka. 

10. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na nieodpłatne nabycie przez Miasto i 

Gminę Morawica nieruchomości gruntowych niezabudowanych położonych w obrębie 

geodezyjnym Wola Morawicka. 

11. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na oddanie w dzierżawę w drodze 

bezprzetargowej urządzeń wodociągowych i kanalizacyjnych wraz z siecią 

wodociągową i kanalizacyjną na terenie Miasta i Gminy Morawica. 
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12. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Kieleckiemu. 

13. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Kieleckiemu. 

14. Podjęcie uchwały w sprawie określenia tygodniowego obowiązkowego wymiaru 

godzin zajęć pedagogów, doradców zawodowych, nauczycieli pracujących z grupami 

obejmującymi dzieci 6-letnie i dzieci młodsze, zatrudnionych w szkołach, 

przedszkolach i innych formach wychowania przedszkolnego, prowadzonych przez 

Miasto i Gminę Morawica. 

15. Podjęci uchwały w sprawie zasad udzielania i rozmiaru obniżek i zwolnień 

tygodniowego obowiązkowego wymiaru godzin zajęć nauczycielom, którym 

powierzono stanowiska kierownicze w szkołach i placówkach oświatowych 

prowadzonych przez Miasto i Gminę Morawica. 

16. Informacje Przewodniczącego Rady Miejskiej w Morawicy 

17. Sprawy różne. 

18.  Zakończenie obrad. 

 

PRZEBIEG POSIEDZENIA SESJI: 

Ad.1 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Morawicy Pan Bartosz Kruk dokonał otwarcia VII 

sesji Rady Miejskiej w Morawicy  i przywitał wszystkich obecnych oraz złożył gratulacje 

sołtysom Gminy Morawica wybranym na nową kadencję 2019-2023. Przewodniczący Rady 

pogratulował Panu Burmistrzowi Marianowi Burasowi otrzymania tytułu człowiek roku 

przyznanego przez Towarzystwo Przyjaciół Ziemi Morawickiej. Przewodniczący Rady 

Miejskiej na podstawie listy obecności radnych stwierdził, że VII sesja Rady Miejskiej   

w Morawicy jest prawomocna, ponieważ bierze w niej udział 14 radnych.  

Ad. 2 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Morawicy Pan Bartosz Kruk przystąpił  

do kolejnego punktu porządku obrad, czyli przyjęcia protokołu z VI sesji Rady Miejskiej  

w Morawicy. Przystąpiono do głosowania. Protokół z VI sesji Rady Miejskiej w Morawicy  

z dnia 06 marca 2019 r. został przyjęty. Za przyjęciem protokołu było 14 radnych.     

Wyniki głosowania:  

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1  

Wyniki imienne:  

ZA (14)  
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Leszek Cygan, Tomasz Domagała, Wiesław Frankowicz, Alicja Jamorska-Kurek, Michał 

Jędrzejczyk, Sebastian Król, Bartosz Kruk, Paweł Pajączkowski, Marcin Piecyk, Dorota 

Pietrzczyk, Krzysztof Strąk, Damian Woźniak, Ryszard Znój, Robert Żołądek  

NIEOBECNI (1)  

Łukasz Wojda     

Ad.3  

Burmistrz Miasta i Gminy Morawica Pan Marian Buras przedstawił sprawozdanie  

z realizacji uchwał Rady Miejskiej podjętych na VI sesji Rady Miejskiej  

w Morawicy w dniu 06 marca 2019 r. 

Sprawozdanie Burmistrza Miasta i Gminy Morawica w załączeniu do protokołu. 

Ad.4 

Przewodniczący Rady Miejskiej Pan Bartosz Kruk przeszedł do kolejnego punktu 

posiedzenia sesji, dotyczącego sprawozdania z działalności Burmistrza Miasta i Gminy 

Morawica w okresie między sesjami. Pan Burmistrz przedstawił sprawozdanie z działalności 

w okresie między sesjami.  

Ad.5            

 Przewodniczący Rady przystąpił do kolejnego punktu posiedzenia sesji, dotyczącego 

podjęcia uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta i Gminy 

Morawica na lata 2019-2025. Przystąpiono do głosowania. Za głosowało 14 radnych.  

Wyniki głosowania:  

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1  

Wyniki imienne:  

ZA (14)  

Leszek Cygan, Tomasz Domagała, Wiesław Frankowicz, Alicja Jamorska-Kurek, Michał 

Jędrzejczyk, Sebastian Król, Bartosz Kruk, Paweł Pajączkowski, Marcin Piecyk, Dorota 

Pietrzczyk, Krzysztof Strąk, Damian Woźniak, Ryszard Znój, Robert Żołądek  

NIEOBECNI (1)  

Łukasz Wojda     

Uchwała Nr VII/46/19 w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta i Gminy 

Morawica na lata 2019-2025 została podjęta. Uchwała Nr VII/46/19 stanowi załącznik do 

protokołu. 

Ad.6 

 Kolejny punkt obrad dotyczył podjęcia uchwały w sprawie zmian budżetu Miasta  

i Gminy na 2019 rok. Przystąpiono do głosowania. Za głosowało 14 radnych.  
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Wyniki głosowania:  

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1  

Wyniki imienne:  

ZA (14)  

Leszek Cygan, Tomasz Domagała, Wiesław Frankowicz, Alicja Jamorska-Kurek, Michał 

Jędrzejczyk, Sebastian Król, Bartosz Kruk, Paweł Pajączkowski, Marcin Piecyk, Dorota 

Pietrzczyk, Krzysztof Strąk, Damian Woźniak, Ryszard Znój, Robert Żołądek  

NIEOBECNI (1)  

Łukasz Wojda     

Uchwała Nr VII/47/19 w sprawie zmian budżetu Miasta i Gminy na 2019 rok została podjęta. 

Uchwała Nr VII/47/19 stanowi załącznik do protokołu. 

Ad.7 

 Przewodniczący Rady przystąpił do następnego punktu dotyczącego podjęcia uchwały 

w sprawie przyjęcia Programu opieki nad bezdomnymi zwierzętami oraz zapobiegania 

bezdomności zwierząt na terenie Miasta i Gminy Morawica na 2019 r. 

Pan Burmistrz poinformował, że jest przygotowywany projekt ustawy dotyczący ochrony 

zwierząt, zapobiegający ich bezdomności. Projekt ustawy zakłada m.in. obowiązek 

czipowania psów. W ten sposób zwierzęta będą lepiej chronione, zmniejszy się skala ich 

bezdomności, ponieważ właściciele będą szybciej namierzani, a tym samym będą ponosić 

koszty utrzymania zwierzęcia w schronisku. Podjęcie w/w uchwały i przeznaczenie kwoty w 

wysokości 220 tys. przeznaczona jest w zdecydowanej części na utrzymanie zwierząt w 

schroniskach oraz na zabiegi sterylizacji/kastracji. Samorządy zdecydowanie oczekują na tą 

ustawę. Przystąpiono do głosowania. Za głosowało 14 radnych. 

Wyniki głosowania:  

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1  

Wyniki imienne:  

ZA (14)  

Leszek Cygan, Tomasz Domagała, Wiesław Frankowicz, Alicja Jamorska-Kurek, Michał 

Jędrzejczyk, Sebastian Król, Bartosz Kruk, Paweł Pajączkowski, Marcin Piecyk, Dorota 

Pietrzczyk, Krzysztof Strąk, Damian Woźniak, Ryszard Znój, Robert Żołądek  

NIEOBECNI (1)  

Łukasz Wojda     
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Uchwała Nr VII/48/19 w sprawie przyjęcia Programu opieki nad bezdomnymi zwierzętami 

oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie Miasta i Gminy Morawica na 2019 r. 

została podjęta. Uchwała Nr VII/47/19 stanowi załącznik do protokołu. 

Ad.8 

 Przewodniczący Rady przeszedł do kolejnego punktu porządku obrad, czyli podjęcia 

uchwały w sprawie określenia wykazu kąpielisk i sezonu kąpielowego na terenie Miasta i 

Gminy Morawica na rok 2019. Przewodniczący Rady otworzył dyskusje w powyższym 

temacie. W dyskusji udział wzięli: 

Radny Robert Żołądek – uchwała dotyczy wydzielonego fragmentu wód powierzchniowych o 

długości 70 m, to ma stanowić kąpielisko, z którego będą korzystać mieszkańcy i goście. 

Łączna linia brzegowa stanowi ponad 300 m. Wydzielony w uchwale odcinek kąpieliska 

stanowi nie całą ¼ całej linii brzegowej. To znaczy, ze długo oczekiwane kąpielisko 

płytkie/bezpieczne zgodnie z tą uchwała nie stanowi kąpieliska strzeżonego? 

Pan Burmistrz odniósł się do sytuacji nad polskim morzem, gdzie linia brzegowa jest 

zdecydowanie większa, a wydzielone kąpieliska strzeżone nie obejmują całej jej części. 

Oczywiście jeżeli chcemy nad naszym zalewem utworzyć całą strefę strzeżoną, to musimy za 

to zapłacić poważne pieniądze. W takiej sytuacji należy wybierać. Mamy fragment strzeżony 

i fragment niestrzeżony. Strzeżony jest ten fragment, który w naszej ocenie jest bardziej 

niebezpieczny. Nowa część jest zdecydowanie bezpieczniejsza. Aktualny dzierżawca jest w 

stanie zabezpieczyć tylko wydzieloną część kąpieliska na długości 70 m. W ubiegłym roku w 

całym województwie świętokrzyskim były zgłoszone tylko trzy kąpieliska strzeżone. 

Radny Robert Żołądek – o ile wzrósł by koszt utrzymania kąpieliska, gdybyśmy powiększyli 

strefę strzeżoną ? 

Pan Burmistrz – należałoby policzyć etaty. Na chwilę obecną nie jestem w stanie 

odpowiedzieć na to pytanie. Należy podkreślić, że tutaj mamy do czynienia z brakiem 

ratowników. 

Przystąpiono do głosowania. Za głosowało 14 radnych.  

Wyniki głosowania:  

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1  

Wyniki imienne:  

ZA (14)  

Leszek Cygan, Tomasz Domagała, Wiesław Frankowicz, Alicja Jamorska-Kurek, Michał 

Jędrzejczyk, Sebastian Król, Bartosz Kruk, Paweł Pajączkowski, Marcin Piecyk, Dorota 

Pietrzczyk, Krzysztof Strąk, Damian Woźniak, Ryszard Znój, Robert Żołądek  
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NIEOBECNI (1)  

Łukasz Wojda     

Uchwała Nr VII/49/19 w sprawie określenia wykazu kąpielisk i sezonu kąpielowego na 

terenie Miasta i Gminy Morawica na rok 2019 została podjęta. Uchwała Nr VII/49/19 stanowi 

załącznik do protokołu. 

Ad.9 

 Kolejny punkt posiedzenia sesji, dotyczył podjęcia uchwały w sprawie nadania nazwy 

ulic w miejscowości Piaseczna Górka. Przystąpiono do głosowania. Za głosowało 14 radnych. 

 Wyniki głosowania:  

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1  

Wyniki imienne:  

ZA (14)  

Leszek Cygan, Tomasz Domagała, Wiesław Frankowicz, Alicja Jamorska-Kurek, Michał 

Jędrzejczyk, Sebastian Król, Bartosz Kruk, Paweł Pajączkowski, Marcin Piecyk, Dorota 

Pietrzczyk, Krzysztof Strąk, Damian Woźniak, Ryszard Znój, Robert Żołądek  

NIEOBECNI (1)  

Łukasz Wojda     

Uchwała Nr VII/50/19 w sprawie nadania nazwy ulic w miejscowości Piaseczna Górka 

została podjęta. Uchwała Nr VII/50/19 stanowi załącznik do protokołu. 

Ad.10 

Kolejny punkt posiedzenia sesji, dotyczył podjęcia uchwały w sprawie wyrażenia 

zgody na nieodpłatne nabycie przez Miasto i Gminę Morawica nieruchomości gruntowych 

niezabudowanych położonych w obrębie geodezyjnym Wola Morawicka. Przystąpiono do 

głosowania. Za głosowało 14 radnych.  

Wyniki głosowania:  

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1  

Wyniki imienne:  

ZA (14)  

Leszek Cygan, Tomasz Domagała, Wiesław Frankowicz, Alicja Jamorska-Kurek, Michał 

Jędrzejczyk, Sebastian Król, Bartosz Kruk, Paweł Pajączkowski, Marcin Piecyk, Dorota 

Pietrzczyk, Krzysztof Strąk, Damian Woźniak, Ryszard Znój, Robert Żołądek  

NIEOBECNI (1)  

Łukasz Wojda     
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Uchwała Nr VII/51/19 w sprawie wyrażenia zgody na nieodpłatne nabycie przez Miasto i 

Gminę Morawica nieruchomości gruntowych niezabudowanych położonych w obrębie 

geodezyjnym Wola Morawicka została podjęta. Uchwała Nr VII/51/19 stanowi załącznik do 

protokołu. 

Ad.11 

Kolejny punkt posiedzenia sesji, dotyczył podjęcia uchwały w sprawie wyrażenia 

zgody na oddanie w dzierżawę w drodze bezprzetargowej urządzeń wodociągowych i 

kanalizacyjnych wraz z siecią wodociągową i kanalizacyjną na terenie Miasta i Gminy 

Morawica. Przystąpiono do głosowania. Za głosowało 14 radnych.  

Wyniki głosowania:  

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1  

Wyniki imienne:  

ZA (14)  

Leszek Cygan, Tomasz Domagała, Wiesław Frankowicz, Alicja Jamorska-Kurek, Michał 

Jędrzejczyk, Sebastian Król, Bartosz Kruk, Paweł Pajączkowski, Marcin Piecyk, Dorota 

Pietrzczyk, Krzysztof Strąk, Damian Woźniak, Ryszard Znój, Robert Żołądek  

NIEOBECNI (1)  

Łukasz Wojda     

Uchwała Nr VII/52/19 w sprawie wyrażenia zgody na oddanie w dzierżawę w drodze 

bezprzetargowej urządzeń wodociągowych i kanalizacyjnych wraz z siecią wodociągową i 

kanalizacyjną na terenie Miasta i Gminy Morawica została podjęta. Uchwała Nr VII/52/19 

stanowi załącznik do protokołu. 

Ad.12 

 Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Kieleckiemu. 

Przystąpiono do głosowania. Za głosowało 14 radnych. 

Wyniki głosowania:  

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1  

Wyniki imienne:  

ZA (14)  

Leszek Cygan, Tomasz Domagała, Wiesław Frankowicz, Alicja Jamorska-Kurek, Michał 

Jędrzejczyk, Sebastian Król, Bartosz Kruk, Paweł Pajączkowski, Marcin Piecyk, Dorota 

Pietrzczyk, Krzysztof Strąk, Damian Woźniak, Ryszard Znój, Robert Żołądek  

NIEOBECNI (1)  

Łukasz Wojda     
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Uchwała Nr VII/53/19 w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Kieleckiemu. 

została podjęta. Uchwała Nr VII/53/19 stanowi załącznik do protokołu. 

Ad.13 

Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Kieleckiemu. 

Pan Burmistrz poinformował, że pomoc finansowa dla Powiatu Kieleckiego dotyczy 

dofinansowania przebudowy dróg oraz programu „Powiat Kielecki przyjazny dla 

mieszkańców w ograniczaniu skutków niepełnosprawności”. W ten sposób nasi mieszkańcy 

będą mogli korzystać z zabiegów rehabilitacyjnych. 

Przystąpiono do głosowania. Za głosowało 14 radnych. 

Wyniki głosowania:  

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1  

Wyniki imienne:  

ZA (14)  

Leszek Cygan, Tomasz Domagała, Wiesław Frankowicz, Alicja Jamorska-Kurek, Michał 

Jędrzejczyk, Sebastian Król, Bartosz Kruk, Paweł Pajączkowski, Marcin Piecyk, Dorota 

Pietrzczyk, Krzysztof Strąk, Damian Woźniak, Ryszard Znój, Robert Żołądek  

NIEOBECNI (1)  

Łukasz Wojda     

Uchwała Nr VII/54/19 w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Kieleckiemu. 

została podjęta. Uchwała Nr VII/54/19 stanowi załącznik do protokołu. 

Ad.14 

 Podjęcie uchwały w sprawie określenia tygodniowego obowiązkowego wymiaru 

godzin zajęć pedagogów, doradców zawodowych, nauczycieli pracujących z grupami 

obejmującymi dzieci 6-letnie i dzieci młodsze, zatrudnionych w szkołach, przedszkolach i 

innych formach wychowania przedszkolnego, prowadzonych przez Miasto i Gminę 

Morawica. Przystąpiono do głosowania. Za głosowało 14 radnych. 

Wyniki głosowania:  

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1  

Wyniki imienne:  

ZA (14)  

Leszek Cygan, Tomasz Domagała, Wiesław Frankowicz, Alicja Jamorska-Kurek, Michał 

Jędrzejczyk, Sebastian Król, Bartosz Kruk, Paweł Pajączkowski, Marcin Piecyk, Dorota 

Pietrzczyk, Krzysztof Strąk, Damian Woźniak, Ryszard Znój, Robert Żołądek  

NIEOBECNI (1)  
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Łukasz Wojda     

Uchwała Nr VII/55/19 w sprawie określenia tygodniowego obowiązkowego wymiaru godzin 

zajęć pedagogów, doradców zawodowych, nauczycieli pracujących z grupami obejmującymi 

dzieci 6-letnie i dzieci młodsze, zatrudnionych w szkołach, przedszkolach i innych formach 

wychowania przedszkolnego, prowadzonych przez Miasto i Gminę Morawica została podjęta. 

Uchwała Nr VII/55/19 stanowi załącznik do protokołu. 

Ad.15 

 Podjęcie uchwały w sprawie zasad udzielania i rozmiaru obniżek i zwolnień 

tygodniowego obowiązkowego wymiaru godzin zajęć nauczycielom, którym powierzono 

stanowiska kierownicze w szkołach i placówkach oświatowych prowadzonych przez Miasto i 

Gminę Morawica. Przystąpiono do głosowania. Za głosowało 14 radnych. 

Wyniki głosowania:  

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1  

Wyniki imienne:  

ZA (14)  

Leszek Cygan, Tomasz Domagała, Wiesław Frankowicz, Alicja Jamorska-Kurek, Michał 

Jędrzejczyk, Sebastian Król, Bartosz Kruk, Paweł Pajączkowski, Marcin Piecyk, Dorota 

Pietrzczyk, Krzysztof Strąk, Damian Woźniak, Ryszard Znój, Robert Żołądek  

NIEOBECNI (1)  

Łukasz Wojda     

Uchwała Nr VII/56/19 w sprawie zasad udzielania i rozmiaru obniżek i zwolnień 

tygodniowego obowiązkowego wymiaru godzin zajęć nauczycielom, którym powierzono 

stanowiska kierownicze w szkołach i placówkach oświatowych prowadzonych przez Miasto i 

Gminę Morawica została podjęta. Uchwała Nr VII/56/19 stanowi załącznik do protokołu. 

Ad.16 

Kolejny punkt posiedzenia sesji, dotyczył informacji Przewodniczącego Rady 

Miejskiej w Morawicy, które zostały przedstawione na początku posiedzenia sesji.  

Ad.17 

 Przewodniczący Rady przystąpił do punktu dotyczącego spraw różnych. W dyskusji 

udział wzięli: 

Pan Burmistrz -  poinformował o zakończeniu budowy świetlicy wiejskiej w Bieleckich 

Młynach. 
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Radny Michał Jędrzejczyk – czy istnieje możliwość utwardzenia ul. Wiosennej w 

miejscowości Chałupki? Podziękował za rozpoczęcie realizacji inwestycji dotyczącej ul. 

Ceramicznej. 

Pan Burmistrz – ul. Wiosenna zostanie utwardzona. Jeśli chodzi o ul. Ceramiczną, która jest 

główną ulicą miejscowości Chałupki, inwestycja obejmuje budowę drogi, chodnika, 

odwodnienia. 

Radny Robert Żołądek – składane interpelacje niech trafiają do Pana Burmistrza, gdyż 

dotyczą ważnych spraw regionu. Nie rozumiem stwierdzenia, że każda interpelacja powinna 

zacząć się od pytania, gdyż przejrzałem interpelacje składane przez innych radnych w kraju i 

nie było w nich pytania, a były uznawane za interpelację. 

Pani Sekretarz Anna Kowalska – poinformowała, że wszelka korespondencja jaka wpływa do 

Urzędu trafia do Pana Burmistrza, jako kierownika Urzędu. Jeżeli chodzi o interpelacje, temat 

poruszany był na dwóch komisjach. Jest, to nowa sprawa. Otrzymali państwo informację od 

radcy prawnego na ten temat. Nie chodzi o to, aby interpelacja zaczynała się pytaniem. 

Zgodnie z ustawą o samorządzie gminny interpelacja zawiera pytanie do Burmistrza, na które 

Burmistrz ma odpowiedzieć. Ostatnio złożone przez Pana pisma nie są interpelacją, są 

wnioskiem i tak zostaną rozpatrzone. 

Radny Ryszard Znój – jacy lekarze będą prowadzić gabinety stomatologiczne w szkole w 

Brzezinach i w Bilczy? 

Pani Sekretarz Anna Kowalska – gabinety będzie prowadziła Pani Monika Włosowicz, która 

ma podpisaną umowę z NFZ i która wygrała konkurs ogłoszony przez NFZ. Posiadana 

umowę z Gminą na użyczenie sprzętu i wynajem pomieszczeń w szkołach. 

Sołtys wsi Kawczyna Pani Joanna Durdyń-Ozga - zgłosiła problem dotyczący zniszczonej 

drogi w Kawczynie i zbyt dużego natężenia ruchu oraz uszkodzenie drogi łączącej Kawczyn z 

Dębską Wolą. 

Pan Burmistrz – będziemy monitować sytuację, aby Powiat postawił znak ograniczenia 

tonażu. W budżecie zostały zabezpieczone pieniądze na projekt budowy chodnika w 

Kawczynie jako pomoc rzeczowa dla Powiatu. Jeżeli chodzi o drogę łączącą Kawczyn z 

Dębską Wolą została wykonana zbyt szybko i położna została jedna warstwa asfaltu. 

Będziemy interweniować w Powiecie, ponieważ jest to droga powiatowa. 

Sołtys wsi Brudzów Pani Anna Buras-Kruk – poruszyła problem drogi na ul. Cichej w 

Brudzowie, łączącej Brudzów z Lisowem ze względu na duże ubytki w nawierzchni oraz brak 

przystanku w Łęku. 
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Pan Burmistrz – jeżeli chodzi o ul. Cichą nie jest uregulowany stan prawny drogi, granice 

zostały zatarte. W tej chwili prowadzone są prace geodezyjne. Zostanie uzupełniona 

tłuczniową nawierzchnią. Wiaty przystankowe dostarczone zostaną do końca kwietnia i wtedy 

zostanie ona zamontowana. 

Sołtys wsi Łabędziów Pani Agnieszka Orlińska – kwestia dotycząca mostku łączącego 

Łabędziów z Morawicą, poprawa drogi od strony Bieleckich Młynów w kierunku 

Łabędziowa oraz krzyżówki na końcu Łabędziowa w kierunku Radomic. 

Pan Burmistrz – wszystkie te problemy dotyczą dróg powiatowych. Będziemy występować z 

tymi sprawami do Powiatu. Mam nadzieje, że wspólnie z Powiatem będziemy wszystkie 

problemy na drogach powiatowych rozwiązywać. 

Przewodniczący Rady Pan Bartosz Kruk – temat dotyczący organizacji Muzeum Ziemi 

Morawickiej, zaangażowanie się w prace związane z jego powstawaniem m.in. Pana 

Piwowarczyka. Postawienie tablic multimedialnych na terenie parku. 

Pan Burmistrz – zaprasza do współpracy. Tablice multimedialne zostaną zamieszczone w 

pierwszym pomieszczeniu. Natomiast na terenie parku planujemy umieszczenie tablic 

pisanych z określoną tematyką, które cyklicznie były by wymieniane. Osoby chętne do 

pomocy i zainteresowane koncepcją powstania Muzeum prosimy o kontakt z Panią Teresą 

Badowską. 

Sołtys wsi Morawica Pan Andrzej Kusak – problem dotyczący estetyki nieruchomości 

znajdujących się w Morawicy przy ul. Wolności i przy ul. Pińczowskiej. 

Pan Burmistrz – problem jest znany. Wystąpiliśmy do nadzoru budowlanego o decyzje 

dotyczące rozbiórki znajdujących się na tych nieruchomościach obiektów. Kwestia jest 

problemowa, ponieważ najpierw należy ustalić właścicieli czy spadkobierców w/w 

nieruchomości. Jest to temat bardzo ważny i należy doprowadzić go do końca, gdyż te 

obiekty zagrażają bezpieczeństwu. Ponadto prowadzone są rozmowy z przedstawicielami 

OSP w Morawicy w sprawie uruchomienia Domu Dziennego Pobytu Seniora, aby w tym celu 

zagospodarować pomieszczenia na piętrze remizy. 

Przewodniczący Rady zakończył dyskusję. 

Ad. 18 

Po wyczerpaniu porządku obrad Przewodniczący Rady Miejskiej w Morawicy Pan 

Bartosz Kruk zakończył obrady VII sesji Rady Miejskiej w Morawicy. 

Na tym protokół zakończono i podpisano. Protokolant: Małgorzata Orlińska 


